



SAFARI MONTAGE 学生指南

目录

- 什么是 safari montage?..... 1
- 从资源链接登录 safari montage..... 1
- ClassLink 登录：使用电脑..... 2
- ClassLink 登录：使用移动设备..... 2
- 最低系统要求..... 3

什么是 SAFARI MONTAGE?

SAFARI Montage 是一个所有学生都可以访问的教学视频数字存储库。教师可以提供视频的直接链接供学生访问，也可以要求学生登录并搜索视频或其他资源。

从资源链接登录 SAFARI MONTAGE

如果学生点击 SAFARI Montage 资源的链接，他们将被带到 SAFARI Montage 登录屏幕。

用户名： 富尔顿学生 ID#

密码： 学生的 FCS 密码



注意： 默认密码是学生的出生日期，不带任何特殊字符 (mmddyyyy)。但是，学生可能已经更改了自己的密码。如果出生日期无效，并且您不知道 FCS 密码，您可以联系 FCS 服务台请求重设密码。

CLASSLINK 登录：使用电脑

如果教师要求学生从 ClassLink 登录 SAFARI Montage，学生应该：

1. 前往 <https://launchpad.classlink.com/fcs>
2. 录入您的富尔顿用户名（学生 ID#）和密码。点击 Sign In（注册）。
3. 一旦登录到 ClassLink，点击 SAFARI Montage 图标。

A screenshot of the ClassLink sign-in page for Fulton County Schools. At the top left is the school's logo: a green square with a white outline containing the text "Fulton County Schools" and "Where Students Come First" below it. Below the logo, the text "Sign in to ClassLink" is displayed. There are two input fields: "Username" and "Password". To the right of the "Password" field is a small eye icon. At the bottom is a large blue button labeled "Sign In".

CLASSLINK 登录：使用移动设备

如果教师要求学生从 ClassLink 登录 SAFARI Montage，学生应该：

1. 在移动设备上，从商店下载 **ClassLink** 应用程序。
2. 当您第一次启动这个应用程序时，它会问您学区的名字。键入 **Fulton**。
3. 录入您的富尔顿用户名（学生 ID#）和密码。点击 Sign In（注册）。
4. 一旦登录到 ClassLink，点击 SAFARI Montage 图标。

A screenshot of the ClassLink sign-in page for Fulton County Schools. At the top left is the school's logo: a green square with a white outline containing the text "Fulton County Schools" and "Where Students Come First" below it. Below the logo, the text "Sign in to ClassLink" is displayed. There are two input fields: "Username" and "Password". To the right of the "Password" field is a small eye icon. At the bottom is a large blue button labeled "Sign In".

最低系统要求

更新于 6/3/2020。要查看当前系统要求，请访问 [Safari Montage](#) 网站。

Client Hardware Requirements

WINDOWS	OS X
1.4GHz Intel® Pentium® 4 or faster processor (or equivalent) for Microsoft® Windows® XP or Windows 7	Intel Core™ Duo 1.83GHz or faster processor
2GHz Intel Pentium 4 or faster processor (or equivalent) for Windows Vista®	
1GB of RAM	1GB of RAM
128MB of VRAM	128MB of VRAM*
*Recommended for GPU hardware acceleration-dependent features. Adobe® Flash® Player will use software mode for systems that do not meet the system requirements.	

Mobile Device Requirements

iOS	Android
iPhone 3GS, iPhone 4, iPhone 4S, iPhone 5, iPod touch (3rd generation), iPod touch (4th generation), iPod touch (5th generation) and iPad using iOS 5 or later	Android 2.2, 2.3, 3.0, 3.1, 3.2, or 4.0 using ARMv7 processor with vector FPU, minimum 550MHz, OpenGL ES 2.0, H.264 and AAC HW decoders and 256MB of RAM
SAFARI Montage Live-5! v5.4.2.1+ Server	SAFARI Montage Live-5! v5.4.2.1+ Server
Wi-Fi or 4G required for videoconferencing	Wi-Fi or 4G required for videoconferencing
3G recommended for use with audio-only conferencing	3G recommended for use with audio-only conferencing
	Adobe AIR 3.5
	Android Browser
*Recommended for GPU hardware acceleration-dependent features. Adobe® Flash® Player will use software mode for systems that do not meet the system requirements.	

Client Operating Systems and Browsers

Microsoft® Windows®	Windows 7 Internet Explorer® 7.0 or later, Firefox® 4.x, Safari® 4.x, Google Chrome™ 2.0 or higher
	Windows Vista® Internet Explorer® 7.0 or later, Firefox® 4.x, Safari® 4.x, Google Chrome™ 2.0 or higher
	Windows XP Internet Explorer® 7.0 or later, Firefox® 4.x, Safari® 4.x, Google Chrome™ 2.0 or higher
Apple® Mac OS®	Mac OS X v10.4 or 10.5 Firefox 4.x, Safari 4.x, Google Chrome 2.x or higher
	Mac OS X v10.4 or 10.5 (Intel) Firefox 4.x, Safari 4.x, Google Chrome 2.x or higher
Adobe Flash Player 11.7 required for all Operating Systems.	